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Diskusní fórum má rok za sebou

Před rokem, 30. ledna 2002, bylo na webových stránkách úřadu (www.praha14.cz) otevřeno diskusní fórum. Na dotazy obyvatel Prahy
14, kteří se zajímají o dění ve svém regionu, tu v nejkratším možném termínu odpovídají zejména představitelé radnice. Témata jsou
různá, k těm frekventovanějším patří samozřejmě problémy typu doprava v Broumarské ulici, rušení nočního klidu v blízkosti Havany,
parkování na Černém Mostě a podobně. Na tom, že takový bezprostřední dialog, který si na přílišné formality nepotrpí, může zlepšit
vzájemný vztah občanů a úřadu, se jistě všichni shodneme. Díky němu se mezi lidmi místo fám mohou šířit seriózní informace a
naopak představitelé radnice nejenže vědí, co hýbe "podhradím , ale protože nesou svou kůži na trh, nemohou se schovávat za
prázdné sliby. A někdy může výměna názorů mezi diskutujícími obyvateli "čtrnáctky i pobavit - viz replika obyvatele Jahodnice
adresovaná zájemci o koupi pozemku v této lokalitě: "Nechci vám brát iluze, ale počítám, že komunikace na Jahodnici nebudou jen
tak hotové, takže pokud jste nekoupil nějakého teréňáka, připravte se na další výdaje. 
O tom, jak se o komunikace na Jahodnici (ne)pečovalo dříve, vypráví host naší nové rubriky Zajímaví lidé Jiří Slavětínský na straně 12,
a jak se s tímto dlouho neřešeným úkolem hodlá poprat dnešní vedení radnice, to se dozvíte o kousek dál v reakci starosty na otevřený
dopis čtenářky Listů.
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